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Protokół nr 2/2023 

Zebrania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 20.02. 2023r. 

Obecni 

1. Przewodnicząca komisji: Beata Młynarczyk 

2. Z-ca przewodniczącej: Krzysztof Paloc 

3. Członek: Dominika Burkiewicz – Dzumyk  

4. Członek: Krzysztof Małek  

5. Członek: Stanisław Zbroja  

6. Członek: Teresa Władarz 

7. Zastępca wójta: Daniel Kurasz 

8. Dyrektor GZOF: Izabela Sanecznik  

9. Prezes ZNP p. Zyta Czyż 

10. Radna gminy: Izabela Borecka 

 

Plan posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

4. Zapoznanie się z procesem modyfikacji w „Regulaminie 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, zespołach szkolno-przedszkolnych i przedszkolach 

prowadzonych przez gminę Gorzyce” 

5. Wyrażenie opinii nt. złożonych ofert na wynajem 450m2 

powierzchni na I piętrze krytej pływalni  w  GOTSiR Nautica 

6. Przygotowanie zagadnień/pytań dotyczących diagnozy 

funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy Gorzyce . 

7. Wolne wnioski i zapytania 

8. Zakończenie posiedzenia 



2 
 

 

 

Ad 1.  

Przewodnicząca komisji Beata Młynarczyk powitała członków komisji oraz 

przybyłych gości. 

Ad 2.  

Przewodnicząca Młynarczyk odczytała porządek posiedzenia, który 

przyjęto jednogłośnie. 

Ad 3.  

Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Ad 4.  

Zastępca Wójta p. Daniel Kurasz przedstawił sytuację modyfikacji 

„Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, zespołach szkolno-przedszkolnych i przedszkolach 

prowadzonych przez gminę Gorzyce”. Zdaniem pana Wójta najbardziej 

problematycznym zagadnieniem w regulaminie był paragraf 4. , 

dyrektorzy w tej kwestii domagali się zmian. Został tutaj wypracowany 

przez dyrektorów kompromis. Regulamin był analizowany przez nich punkt 

po punkcie. 

Dokonano zmiany w paragrafie 4. Wyróżnia się 6 podstawowych punktów 

z ustawy, razem z podpunktami otrzymuje się 19. Nauczyciele by 

otrzymać maksimum dodatku musza spełnić 6 wybranych punktów. Za 

każdy podpunkt nauczyciel otrzymuje 0.5 procenta, razem nie więcej niż 

3%. 

Podpunkt 6 zawiera konkretne kwoty dotyczące wycieczek, kółek 

zainteresowań. Kwoty są tam określone i mają być rozliczane w okresie 

miesięcznym. W regulaminie zrezygnowano z podziału na dodatek roczny i 

miesięczny. Będzie on rozliczany co 2 miesiące. 

Radna Młynarczyk zapytała o wzór – dotyczący obliczania nadgodzin. Wzór 

ten określa w jaki sposób dyrektorzy powinni wyliczać godziny 

ponadwymiarowe i zastępstwa. Zastępca wójta p. Kurasz stwierdził, że 

jest on przydatny dyrektorom. 
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Radna Borecka, że należy zgodzić się ze zmianami wypracowanymi przez 

dyrektorów, gdyż są one poparte podpisami dyrektorów, którzy regulamin 

zaakceptowali.  

Radny Stanisław Zbroja zadał trzy pytania zastępcy wójta, które dotyczyły 

spotkania zastępcy wójta z dyrektorami:  

1. Kto jest organem prowadzącym [który to spotkał się z dyrektorami] – 

p. Kurasz odpowiedział, ze na spotkaniu był osobiście wraz z p. dyrektor 

Izabelą Sanecznik 

Zbroja stwierdził, że według ustawy organ prowadzący to radni i wójt. 

p. Kurasz nie zgodził się z tym stwierdzeniem. Zaznaczył, że organem 

prowadzącym jest wójt i gmina. 

 2. Jakiej kwocie odpowiada 3 % dodatku z regulaminu, jaka jest 

maksymalna kwota jaką może uzyskać nauczyciel. Pani Sanecznik 

odpowiedziała, że  pensja zasadnicza 4424zł wyznacza, że jest to 132zł 

brutto. Radny Zbroja podsumował, że kwota ta jest zdecydowanie za 

niska. 

 

3. Punkt 1a – zdaniem p. Zbroi nie ma możliwości zrealizować nauczyciel, 

który ma słabą klasę. P. Kurasz stwierdził, że ostatecznie wspólnie z 

nauczycielami potwierdzono, że  odnośnikiem jest jednak 100% uzyskane 

na egzaminie. Nauczyciele, którzy przygotowują dzieci do egzaminu 

ośmioklasisty przygotowują dzieci cały rok, a nawet od 4 klasy. W 

obecnym regulaminie mają dodatek roczny, a w nowej propozycji będą 

mieli co 2 miesiące. 

P. Kurasz zaznaczył, że regulamin jest potrzebny dyrektorom żeby oceniać 

pracę pracowników i żeby ich motywować do pracy.  Dodatek to składowa 

wielu elementów oceny. 

Radny Zbroja: W pkt. 6 dotyczącym prowadzenia zajeć pozalekcyjnych 

przyznano 30 zł za godzinę, maksymalnie 4godziny. Dlaczego ma miejsce 

ograniczenie godzin? Zdaniem radnego jest ono  zbędne.  

P. Kurasz odpowiedział, że porozumienie wymuszało przyjęcie jakiegoś 

kryterium, aby ograniczyć liczbę nadmiarowych kółek. Należy brać pod 
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uwagę ramy budżetowe. Zdaniem zastępcy wójta są nauczyciele którzy 

robili kółka, które nie były płacone. Teraz będzie taka możliwość. 

P. Zbroja zapytał o punkt 6d – wycieczki powyżej 4 dni. [wycieczki 

szkolne, obóz, zielone szkoły]. P. Kurasz stwierdził, że dyrektorzy nie chcą 

dodatkowej opłaty za wycieczki dłuższe niż 3 dni. 

Radna Borecka zapytała o zapłatę za nadgodziny na wycieczce. 

Zastępca wójta odpowiedział, że na podstawie zapisów, to dyrektor 

decyduje o wypłacie za zrealizowane godziny.  Zdaniem p. wójta 

analizując takie wyjazdy, nauczyciel jest w pracy i prowadzi zajęcia. 

Sprawiedliwym wydaje się żeby miał te godziny zapłacone.  

Zbroja podsumował: czy zatem nauczyciel ma płacone za nadgodziny, gdy 

jedzie na wycieczkę. 

Zastępca wójta Kurasz odpowiedział: TAK.  

Radny Krzysztof Małek zadał pytanie p. Izabeli Sanecznik. Jak będzie 

wyglądała kwota 3% z regulaminu w stosunku do budżetu gminy.  

Pani Sanecznik odpowiedziała, że przeliczono na ten rok dla 3% 

wszystkich nauczycieli byłoby  362.179,00zł (30.000 w skali miesiąca). [ 

7-8% podwyżki w stosunku do budżetu, byłoby to 400.000zł w skali roku, 

po podwyżce] 

P. Kurasz podsumował, że jego zdaniem wszyscy nauczyciele są w stanie 

spełnić 3 %. Każdy może odnaleźć się w 19 podpunktach. Regulamin 

wejdzie od września 2023 roku. 

Wójt stwierdził, że jeśli ułatwienie zdobycia maksimum, pociąga za sobą 

obniżenie procentowe z 6 do 3%, aby mieć na uwadze budżet. 

Radna Młynarczyk wspomniała, że w obecnym regulaminie dyrektorzy nie 

wykorzystują puli wynagrodzenia przeznaczonego na dodatki nawet w 

połowie. Wyraziła obawę o to, czy przypadkiem dodatki w nowym 

regulaminie nie będą jeszcze mniejsze. 

Zdaniem p. Kurasza nauczyciele, którzy są ambitni, intensywnie pracują, 

stracą na nowych ustaleniach 3%, bo w obecnym regulaminie mogli 

zdobyć 6%.  
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Zbroja wspomniał, że innych szkołach dodatki są dużo większe. Wyraził 

obawę, ze wkrótce spotkamy się z deficytem nauczycieli i dyrektorów w 

naszej gminie.  

P. Kurasz przypomniał obecnym, że na wsi jest wypłacany nauczycielom 

dodatek wiejski. 

Zastępca wójta pożegnał się z radnymi i opuścił zebranie.  

Pani Izabela Sanecznik zapytała o możliwość przygotowaniu projektu 

uchwały zmieniającego regulamin wynagradzania nauczycieli dotyczącego 

m.in. dodatku motywacyjnego. Radni wyrazili zgodę.(37min) 

Przewodnicząca Beata Młynarczyk zobowiązała się do złożenia pisma z 

wycofaniem inicjatywy uchwałodawczej dotyczącej zmian w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli, złożonej przez komisje na sesji grudniowej 

(2022) 

Ad 5.  

Przeanalizowano rozmowy z dwoma potencjalnymi inwestorami 

przeprowadzone na terenie GOTSiR Nautica dot. wynajęcia powierzchni 

450m2. Spisano wnioski i uwagi.   

Pismo w postaci propozycji oceny i wyboru inwestora zostanie przekazany 

w biurze rady gminy i przesłany na ręce p. dyrektora Ryszarda 

Markiewicza. 

Ad 6.  

Radni zaproponowali listę zagadnień/pytań dotyczących diagnozy 

funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy Gorzyce. Termin 

ustalają radni indywidualnie. Przydzielono podział wizyt w szkołach według 

następującego porządku: 

Gorzyczki        Dominika Dzumyk  i  Krzysztof Małek 

Olza               Władarz Teresa i Krzysztof Małek 

Gorzyce          Krzysztof Paloc  i Młynarczyk Beata, Krzysztof Małek 

Bluszczów       Zbroja Stanisław i Władarz Teresa 

Rogów            Zbroja Stanisław,  Małek Krzysztof  
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Turza                   Władarz Teresa i Krzysztof  Paloc 

Czyżowice            Młynarczyk B i Krzysztof Paloc, Krzysztof Małek 

Kolonia Fryderyk   Krzysztof Paloc i Stanisław Zbroja 

Ad 7. 

Wniosków i pytań nie zgłoszono. 

Ad 8.  

Przewodnicząca Beata Młynarczyk podziękowała radnym za przybycie i 

zamknęła posiedzenie komisji.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu                                                                                       

Beata Młynarczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


